
Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 22 

 

Dato: 12. januar 2021  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Erik/Lars 

Afbud: Suppleanterne Karin og Per deltog ikke i mødet grundet Corona restriktioner 

________________________________________________________________________________ 

 

 

 

Referat: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

- Referatet blev godkendt 

 

3. Sager til behandling 

Møde med OK-fonden 6. januar 2021 efter at vi havde fremsendt en række spørgsmål til 

besvarelse. 

- For at skabe overblik over vores situation blev det aftalt, at OK-Bolig nu skulle lave en 

opgørelse til os, indeholdende en oversigt over de opkrævninger, som vi havde 

modtaget, samt de betalinger der var foretaget af Ejendomsskat.  

 

Status i Klagesagen vedrørende Vurderingsstyrelsens fastsættelse af grundværdien 

- Vurderingsstyrelsen har afvist vores klage, med en begrundelse i, at der ikke er nye 

oplysninger i sagen, som vil påvirke vores grundværdi.  

Vi har fået opmålt vores vejareal, men da det er en ”privat vej” og ikke andre end os, 

som skal benytte vejen, kan det samlede vejareal ikke indgå som et fradrag i 

beregningen af vejarealet.  



Handleplan 

- Det er nu vigtigt at vi får genåbnet SKEMA C, da vi her kan frigøre ekstra kapital til at 

dække Ejendomsskatten i byggeperioden. Med en åbning af SKEMA C kan vi frigøre op 

mod kr. 800.000, hvilket vil lette hele vores situation omkring økonomien i denne sag. 

 

- Vi har taget initiativ til at bede OK-Fonden om at tage kontakt direkte til borgmester 

Ole Bondo, for at få et møde med ham. Det er vigtigt, at vi nu aktiverer det politiske 

niveau i Furesø Kommune. Vi bliver nødt til at sørge for, at der bliver taget fat om vores 

sag, således at vi kan få genåbnet SKEMA C. Da dette skal igennem Økonomiudvalget 

og senere endelig besluttet i Byrådet, skal vi i gang nu. 

 

- Bestyrelsen holder fokus på sagen, og vi håber på, at der nu kommer politisk fokus på 

sagen i Byrådet, så vi kan få en godkendelse igennem snarest muligt.  

 

 

- Vi vil lægge pres på politikerne, da det jo er Furesø Kommune, som IKKE har fremsendt 

opkrævninger på Ejendomsskat i hele byggeperioden og som pressede på, for at vi 

skulle indsende SKEMA C til godkendelse. Efterfølgende har Furesø  Kommune så 

fremsendt opkrævninger på godt 1,4 mill.kr. til og med udgangen af  2020. 

   

 

 


